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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Csökkeni fog idén a magyar baromfitermelés?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az agrokep.hu portálon megjelent „Csökkenni fog idén az EU baromfitermelése„ című cikk szerint
a leépülő európai sertésszektor fényében az európai baromfitartás jövőképe még fontosabbá vált. Az
Európai Bizottság közelmúltban közzétett rövid távú előrejelzése szerint az EU baromfitermelése
2022-ben közel 1 százalékkal esett vissza, és az idén várhatóan 0,4 százalékkal tovább csökken.

 

Kérdezem Önt:

Csökkeni fog idén a magyar baromfitermelés?
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